

施洗 BAPTISM



感謝主！

今年的父親節（6月15日）我們有三位兄姐受洗歸入主的名下：

Kristo

很高興在今天受洗。。。選擇接受主耶穌當作我一輩子的信仰。我很高興來到教會認識許多弟兄姐妹。這個教會充滿了愛，謝謝各位弟兄姐妹的照顧，如劉哥哥、朱姐、Denny、Amy、牧師、師母，謝謝每一位關心我的兄姐…

黃天旺，何淑蓉夫婦

非常感謝顏醫師、顏太太帶我們來到這個教會，在我們尚未認識主以前，內心總覺得少了什麼。每當遇到困難，如懷孕的過程，父親的生病，課業上的壓力…等，總讓我感到很煩惱、沮喪，心裡想為什麼這麼多不順暢的事接踵而來。但藉著禱告及教會的朋友如Mike, Annie, 顏醫師夫婦，黃醫師。。。的支持，我們終於可以從低潮中走出來。認識主以後，我們的生活改變了，內心充滿了喜樂……。

秀青（佳佳）

7月27日陳秀青姊妹決定回台灣以前，先受洗歸主。
。。。在台灣，我不曾接觸教會。幾次來美國探望我的男朋友Tim，他的外婆是很虔誠的基督徒，一有機會就向我傳講福音。上週黃醫師在慕道班中也很清楚地介紹福音，我很高興地接受了，覺得一切都是那麼自然。。。感謝主！

Praise the Lord!

On Father's day (6/15) there were three brothers and sisters who got baptized.

Crystal

I am very happy to be baptized today and to choose Jesus Christ as my personal Lord and Savior. I am very happy to know so many brothers and sisters at church. This church is full of love. I want to thank all the brothers and sisters who helped and cared for me, like Elder Liu, his wife, Denny, Amy, our pastor and his wife. Thanks to everyone who took care of me.

Charlie & Julie Huang

We are really thankful for Dr. and Mrs. Yen for bringing us to this church. Before we knew God, we always felt something was missing. When And when we encountered difficulties like during the pregnancy, father getting sick, and the pressure from school, we were are very frustrated, wondering we thought that why are there so many bad things. Through But prayer and church friends like Mike, Annie, Dr. and Mrs. Yen, and Dr. Huang, we have walked out of the darkness and our lives are changed. We are full of joy.

Sho-Ching (Chia-Chia)

On July 27, sister Sho-Ching Chen decided that before she goes back to Taiwan, she would like to be baptized. First I've never had the church experience when I was in Taiwan. My boyfriend, Tim's grandmother is a faithful Christian. Whenever I went come to visit him, she would share the gospel with me. Last week, Dr. Huang also presented a clear picture of the gospel to me in the Seekers' seekers class. I received it joyfully. Everything came so naturally. Praise God!

踏入事奉 的一大步

A BIG STEP INTO MINISTRY



今年神學院的畢業典禮，本堂有四位畢業生：龔偉鴻，張舒莉，王桂美，黃文雄。

讓我們聽聽他們的畢業分享：

龔偉鴻

回娘家的感覺真好，我們（紐西蘭長堤台福基督教會）從4月6日開始聚會到今天，共有三、四十人聚會（其中包括11個家庭，三個來自台灣，其餘來自中國）。

當我們願意順服神的帶領回到紐西蘭去開拓教會，神就為我們開路，超過人所求所想。在這兩個半月，從租場地到七位弟兄姐妹的決志，我們一路看到神的帶領。學生工作已開始進行，有10人左右參加。此外有兩個家庭小組，在我們家舉行，一組18人，一組12人。

在牧會中也有壓力，我在兩個月瘦了四公斤，作夢都在講道，有時還夢見自己病了……如今，我更能體會牧者的辛苦。感謝教會弟兄姐妹的支持禱告和鼓勵，並參加我們的畢業典禮……神是我們的依靠，你們是我們的榮耀，我們的喜樂，願所有的榮耀歸與神……



張舒莉

我代表馬來西亞的教會，謝謝貴教會這兩年來讓我有機會在此服事。感謝周牧師帶我來柑縣教會服事。感謝陳牧師，在他生命的服事中，我學習到很多東西。謝謝長執及教會兄弟姊妹的愛心，使我感覺到教會是我的家。願天上的父代替我報答你們在我身上所做的一切……

從1989年踏上奉獻之路，我從不後悔……在美國分秒必爭的生活中，神從未忘記我向他所求的三件事：

1. 使我學習靜修在神的面前。
2. 使我淨修在我的心裡。
3. 使我進修在神的話語。

因為，靜修為了使我自己更認識主，以便能跑更遠的事奉路；淨修為了使自己操練敬虔，以便能成為神聖潔的器皿；進修為了使自己學習順服，以便能學主樣式，學做人。我對主的回應是”主阿，是的，為你我無所留，為己，我無所求”。

我要一生作主的忠僕，永不停止。我要讀經明白神的旨意，作主的忠僕，永不保留。我要傳揚基督福音的大能，一生作主的忠僕，永不退縮。我願一生為主圖謀大事，搶救百萬靈魂。

王桂美

在畢業典禮中我不停地感謝神，激動得一直流淚，我只能說是神提拔了我，在我這麼卑微的人身上，彰顯祂的榮耀。1998年9月我來到柑縣，周牧師對我說”桂美，你應該學習做區牧……”這



句話點醒了我放在心裡三十多年的夢想，因為我在大學時，就把自己獻給神，但婚後忙於家庭生活，就忘了我的誓言。生活上看來是忘了，但心中卻是掙扎不已。

在神學院的學習過程中，我選擇在詩班服事，雖然沒有行動上的牧養，但我為詩班禱告，我在這裡觀察，以大家熱愛主的態度來激勵自己。不論是周牧師，陳牧師及主席都給我很大的模範。

7/21我將前往法國里耳，我生命的第二站服事。感謝主，讓我的丈夫劉聰輝願意與我同心，從今以後，我們就此埋下去了。

里耳是巴黎北方140 mile的一個小鎮，教會有20個會友。在這地區有將近七千多個華人，還有過境的大學生，是個蠻可以發揮的禾場，懇請弟兄姐妹在往後的日子為我禱告，因為我深知禱告是我最大的力量。

黃文雄

感謝主，讓我在台福神學院十多年來，斷斷續續的修課中，終於可以暫時告一段落。在這其中，多謝師長不但以豐富的神學素養來授課，並且用生命來影響生命，這是來此學習最大的收穫。

自從信主以後，神的恩典與帶領，使我感受到主恩奇妙。祂不但把傳福音的熱忱賜給我，還呼召我參與醫療宣教。今後未來的道路願完全交在神的手中。求主幫助我在任何境遇中都能成為祂的見證人，用言語、行為及生命在醫療宣道上，成為神愛的導管，不違背從天上來的異象。（徒26：19）



There are four seminary students from our church graduating this year:

Wei-Hong Kong, Debrah Chang, Kue-Mei Wang, and Luke Huang.

Wei-Hong Kong

It feels so good to be home again. The New Zealand church has started meeting since April 6th, with about thirty to forty people. When we were willing to obey God and go back to New Zealand to start a new church, He opened the way for us, beyond our imagination. During these two months, we have seen the leading of God, from renting the facility, to having seven people give their lives to God. The small groups, and student works have also begun. I lost about ten pounds in these two months! I also had dream shave dream that I was preaching, or sick. Now I can experience the dedication and the pressure of being a pastor. May all glory and honor belong to the Lord.

Debrah Chang

On behalf of the Malaysia church, I want to thank OC for giving me the opportunity to serve in these past two years. Thanks I want to thank Pr. Chou for inviting me here and Pr. Chen for showing me how to serve through life. I wish want to thank the elders, deacons, and all the brothers and sisters for loving me and making this my home. May God bless you all for what you have done.

I have not regretted my decision of offering my life to God since 1989. And God never forgets the three things I asked of Him: To learn to be quiet before Him so I can know Him more, to be cleansed by God so I can be a better vessel for Him, and to study more so I can learn how to live like God. My reply for God's calling was that I reserve everything nothing for God, and ask nothing for myself. I want to be God's servant all my life so I may proclaim the gospel and lead people to the Lord.

Kue-Mei Wang

During the graduation, I couldn't stop crying because I have seen how God has used an unworthy person like me to show His glory. I have decided to give myself to for God since college, but not until 1998, when Pr. Chou encouraged me, was I then I was reminded of by this promise. During seminary, I served in at the choir. Although there was not active pasturing, I always pray for the group. I have also learned much from Pr. Chou, Pr. Chen, and the Chair. I will be leaving for France on 7/21. This is the second stop of my ministry, and my husband will be joining join me. in this

ministry. Please keep us in your prayers because there are around 7000 Chinese in the area, and many college students, and I know that prayer will be the strongest support for me.

Luke Huang

Praise God that I have finished my studies study at Logos seminary. I have learned much from the teachers' lives. I have experienced God's grace since my conversion until now. Not only did He gave me the burden for the gospel, but He also called me into medical missions. I would give my future path to God, so I may be a witness and vessel for Him in life and in mission. I will become a channel of Love, and not disobey the heavenly vision.

暑期實習神學生 SUMMER SEMINARY INTERNS



感謝主，今年台福神學院有兩位神學生，吳文瑞及彭怡珍七，八月在本堂實習。

文瑞弟兄

在青年時期是從事精密模具製造，95年移居紐西蘭，從事燈飾批發生意。在這期間一直參與教會各種事奉，看到福音工場的需要，深感過去歲月蒙受基督的恩典，與夫人月琴都渴望將餘生更多擺上事奉神，因而進入台福神學院。文瑞弟兄在本堂有探訪、禱告、小組事工以及協助牧師室...等服事，並向林牧師、黃文雄、田英康及周銘峻等長老，學習認識教會小組團契、禱告事工、教會治理與團隊事奉、台福法規與教會實際運作及如何安排崇拜事奉人員。

怡珍姊妹

在1996年入籍本教會，於2001年初開始在台福神學院全時間進修，並部份時間在大專青少年團契事奉。2002年6月份起開始參與迦南小組的牧養工作，今年暑期七、八月份全時間在教會實習，實習內容包括在迦勒團契分享話語、教導成人主日學課程、帶領迦南小組、關懷探訪有需要的肢體、並協助臨時需要的事工。另外將與吳則脩執事、嚴明誠長老、劉富誠長老學習，認識教會兒童事工、成人主日學事工、以及關懷牧養事工。

Praise God for the that there were two seminarians, Marco Wu and Jane Peng, interning at in our church during the months of July and August.

Marco

and his family moved to New Zealand in 1995 for as a business. Man. During this time, he was quite involved with church ministries. Seeing needs for the need for God's gospel field, and the grace God has given him, both he and his wife would like to serve God for the rest of their lives, by His grace. Marco has . He entered Logos Seminary and to be equipped. Brother Marco will be involved in caring, prayer, cell group ministry and helping the out with pastoral staffs. He will also be learning about practical church issues on church from the pastors and elders.

Jane

has joined our church at 1996. She became a full-time student at Logos in 2001, and served in the Mandarin youth ministry. She is now in leading the Canaan Fellowship, teaching Sunday school, caring and assisting helping out with other ministries as needed. when they are in need. She will be learning about children's ministry, caring, and Sunday school from our elders and deacons.